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Betreft: Zienswijze ontwerp wijzigingsregeling niet openen van de jacht op konijn en haas

Geachte mevrouw van der Wal – Zeggelink,

Graag wil ik van deze gelegenheid gebruik maken om onze zienswijze t.a.v. uw voornemens om 
komend seizoen de jacht op konijn en haas (provinciaal) niet te openen.

Namens mijn 5 mede jacht combinanten, boeren waarvan wij de grond pachten, 
weidevogelliefhebbers en overige belanghebbenden binnen ons jachtterrein schrijf ik u deze brief. 
Ons jachtterrein is ca. 500 ha gelegen in de gemeente Hardenberg. We hebben met boven genoemde 
belanghebbenden gezamenlijk overleg gehad over uw toekomstige plannen en vragen u met klem 
rekening te houden met onze argumenten in uw besluit.

Algemene opinie is de grondslag van uw voornemen, er zijn uitkomsten van onderzoeken gebruikt 
van onderzoeksbureau WEnR, waarvan de beoordelingscriteria, methode, data en referentie jaren 
onze sterke twijfel hebben. Deze uitkomsten komen aantoonbaar niet overeen met hetgeen wij 
jagers in ons veld tellen en waarnemen. De afschotcijfers, waarnemingen en inzet van onze 
voorgangers in de jaren net na de oorlog, tot en met 2021 laten dit zien. Juist door de inzet van ons  
en onze voorgangers, om het habitat van de flora en fauna te verbeteren, hebben en behouden wij 
naast een redelijke wildstand een bio diverse natuur. Door het voornemen van u om de jacht op 
konijn en haas (provinciaal) te sluiten, krijgt onze motivatie een flinke opdoffer.

Door tegenstanders van de jacht worden jagers in een bepaald profiel geplaatst, dit vinden we 
jammer. Natuur is eten, gegeten worden en overleven. Jacht is onderdeel van de natuur, al 
generaties lang. Opmerkelijk is dat vaak de uitkomst met een gesprek met tegenstanders van de 
jacht vaak grote overeenkomsten te zien zijn, uiteindelijk zijn voor,- en tegenstanders van de jacht 
liefhebber van de natuur. Gelukkig leeft er door onze lokale aanpak, we laten zien wie wij jagers zijn, 
wat we doen en waar we voor staan, een ander beeld. We leven tegenwoordig in een spanningsveld 
waar boeren, recreanten en natuurliefhebbers allemaal een eigen visie over de Nederlandse natuur 
en grondgebruik hebben. Ik ben blij dat wij lokale jagers, daar een bemiddelende rol in kunnen 
spelen, d.m.v. inzaaien van stroken grond met akker en bloemen mengsel, samen optrekken met 
weidevogel liefhebbers, waterschap, overleg met boeren over de aanwezige dieren in maaipercelen, 
schadebestrijding, valwild coördinatie etc. Voor ons vanzelfsprekend, dit is namelijk ook jacht. 
Opmerkelijk is dat er steeds meer toenadering word gezocht door weidevogelbeheerders in de vorm 
van nestpredatie beheer en maaioverleg met boeren. Het is fijn om te merken dat er positieve 
reacties komen op de akkerranden die zo mooi in bloei staan, er toch weer een koppeltje patrijzen 
zijn gespot en 2 grutto nesten zijn uitgekomen bij boer Piet… Toch leeft het idee bij ons vrijwilligers 
dat dit niet gezien word en vragen we ons af of onze inspanning en telgegevens wel meegenomen 
worden in besluitvorming. Wij jagers weten als geen ander wat er leeft en speelt in een terrein. 



Uw doel is een betere stand van haas en konijn, echter heeft de jacht op deze dieren geen invloed op 
deze stand. Door sluiting van de jacht rijst bij ons vrijwilligers logischerwijs de vraag “waar doen we 
het allemaal voor”. Word onze inzet wel gezien en gewaardeerd? En als wij het niet doen, wie dan 
wel? Door sluiting van de jacht zal de bereidheid van vrijwilligers welke bovengenoemde taken op 
zich nemen sterk afnemen. Zij voelen zich niet gewaardeerd en gezien en dat baart ons zorgen. Naar 
onze mening zal buiten de teruggang van haas en konijn, ook de teruggang van overige biodiversiteit 
alleen maar versnellen en een averechts effect hebben bij sluiting van de jacht.

Gezien bovenstaand baart uw voornemen om de jacht te beperken ons grote zorgen. Wij willen u 
dan ook verzoeken gezien bovenstaande maatschappelijke belangen, om uw voornemen dusdanig 
vorm te geven dat wij niet beperkt worden in onze werkwijze. Sluiting van de jacht zal catastrofaal 
uitpakken.

Hoogachtend,

Namens de jachtcombinatie Radewijk – Achterin en de daarbij behorende vrijwilligers en 
belanghebbenden,

Joost Visschedijk


